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Uddannelses- og Forskningsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

I brev af 24. maj 2024 har udvalget efter ønske fra Anne Hegelund (EL) stillet mig 

følgende spørgsmål: 

L 164 spørgsmål 20 

 

Kan ministeren bekræfte, at der er sket en stigning i antallet af henvendelser til 

SU-kontorerne på de danske videregående uddannelsesinstitutioner, og at de bl.a. 

omhandler uklarhed og usikkerhed omkring regeringens SU-reform? 

Svar 

Administrationen af SU-ordningen hører under Uddannelses- og  

Forskningsstyrelsen, som til brug for besvarelsen af spørgsmålet oplyser følgen-

de, som jeg kan henvise til: 

 

”De videregående uddannelsesinstitutioner varetager, som en del af deres myn-

dighedsopgave på SU-området, også vejledning af de studerende om de stude-

rendes SU-forhold. 

  

Uddannelsesinstitutionerne er ikke forpligtigede til at foretage opgørelser over 

antallet af henvendelser fra de studerende eller emnet for disse. Uddannelses- og 

Forskningsstyrelsen har derfor ikke opgørelser over antallet af henvendelser fra 

studerende til uddannelsesinstitutionernes SU-kontorer, herunder i hvilket omfang 

institutionerne har modtaget spørgsmål fra studerende om SU-reformen.  

 

Styrelsen er løbende i dialog med uddannelsesinstitutionerne om vejledning og 

information om SU-reglerne, herunder også om SU-reformen.” 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Christina Egelund 

28. maj 2024 
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